
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie školstva, športu a kultúry  

zo dňa 29.04.2025 

Prítomní: Petronela Klačanská, Mária Šimončičová, Matúš Harmaňoš, Mariana 

Korbelová, Mária Harmaňošová, Alena Petáková, Patrik Kasal, Barbora Liptáková, Petra 

Mitašíková 

Neprítomní: Radovan Kyrinovič, Martin Pach, Michal Vrba  

Ospravedlnení: Michal Ferák  

Program zasadnutia: 

 

1. Otvorenie 

2. Plán kultúrnych a športových podujatí od apríla do júna vrátane 2025 

3. Dotácie na podporu aktivít a projektov z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Lamač. 

4. Informácia o zápise žiakov do ZŠ na školský rok 2025/26  

5. Investície základná škola – plán na rok 2025 

6. Investície materská škola – plán na rok 2025  

7. Spolupráce mestskej časti so školskými zariadeniami, športovými klubmi, 

kultúrnymi podujatiami 

8. Rôzne   

9. Záver 

 

 

K bodu 1 Otvorenie 

Petronela Klačanská: Predsedníčka komisie otvorila zasadnutie a privítala prítomných 

členov komisie. 

K bodu 2. Plán kultúrnych a športových podujatí od apríla do júna vrátane 2025 

Petronela Klačanská: Materiál je dostatočne obsiahly, je z neho vidieť, že aktivity sa 

dejú napriek tomu, že sme jedna z najmenších mestských časti. Je to informačný 

materiál, rada by som sa členov komisie opýtala, či majú k nemu pripomienky alebo 

nejaké návrhy na podujatia do budúcnosti.  



Matúš Harmaňoš: BKIS pochválilo našu mestskú časť. Vraj máme viac podujatí ako 

mnohé podstatne väčšie mestské časti.  

Komisia školstva, športu a kultúry berie na vedomie 

K bodu 3. Dotácie na podporu aktivít a projektov z rozpočtu mestskej časti 

Bratislava-Lamač 

Petronela Klačanská: Podrobne vysvetlila členom komisie mechanizmus prideľovania 

bodov jednotlivým uchádzačom o dotácie. Požiadala členov, ktorí doposiaľ svoje 

hodnotenie neposlali, aby tak urobili do 30. apríla. Následne sa body spočítajú 

a spriemerujú podľa počtu hlasujúcich.  

Výsledok  

 

Hlasovanie 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

K bodu 4. Informácia o zápise žiakov do ZŠ na školský rok 2025/26  

Alena Petáková: Informovala členov komisie o zápise do základnej školy na školský rok 

2025/26. Elektronickú prihlášku podalo 127 rodičov, z ktorých bolo 113 na prezenčnom 

zápise. Z celkového počtu je 86 Lamačanov, 6 ukrajinských detí a 2 zahraničné. 28. 



apríla bol náhradný zápis pre tých, ktorí sa nemohli zúčastniť prezenčného zápisu. 

Prišlo naň 5 detí.  

„Zápis prebehol v pokojnej atmosfére. Na zápise deti absolvovali krátky rozhovor s pani 

učiteľkou a vypracovali pracovný list. Pri zapisovaní boli prítomné aj členky podporného 

tímu – školská psychologička a špeciálne pedagogičky. Tieto pozorovali deti, ich 

zručnosti a v prípade potreby oslovovali rodičov dieťaťa. Niekoľko rodičov avizovalo, že 

plánujú odklad povinnej školskej dochádzky, ale ešte nemajú vyšetrenie v CPP 

ukončené. Škola plánuje otvoriť štyri triedy 1.ročníka,“ zhodnotila Alena Petáková. 

Patrik Kasal: Zaujímal sa o stav učiteľov. 

Alena Petáková: Končí jedna psychologička, ktorú aktuálne hľadáme. Pohovory robíme 

aj na pozície vychovávateľov, učiteľov primárneho vzdelávania, angličtinárov 

a informatikov. Tu by sme radi získali niekoho, kto vie pracovať aj s robotikou robiť. 

V novom projekte máme totiž aj Lego roboty, stavebnice na vyššej úrovni. Ľudia s týmito 

vedomosťami väčšinou do školstva nechcú ísť. Radi by sme taktiež zastabilizovali 

kolektív vychovávateľov, z ktorého by mohol vyjsť vedúci kolektívu ŠKD. O túto pozíciu 

dlhodobo nie je záujem.  

Komisia školstva, športu a kultúry berie na vedomie 

K bodu 5. Investície základná škola – plán na rok 2025 

Alena Petáková: Okrem investícii spomínaných v materiáloch pre komisiu by bolo 

dobré ešte vyriešiť odhlučnenie ZUŠ, ktorá je pri telocvični. Taktiež potrebujeme 

vybudovať miestnosť pre žiakov so špeciálnymi výchovnými potrebami. Čo sa týka 

investícii zo strany mestskej časti, starosta Igor Polakovič uviedol na včerajšej Rade 

školy informácie o modernizácii základnej školy v niekoľkých etapách. Prvá je 

rekonštrukcia kuchyne, vybudovanie exteriérovej triedy, učební a wellbeing kútikov. 

Ďalšia je zateplenie budovy posledná časť je tá, ktorá bola vylúčená z projektu 

a mestská časť na ňu musí zohnať peniaze. a tretia. Ide o parkovisko, rampu, schodíky 

pri telocvični a zastrešenie budovy pri vstupe do školy, kde by mali pribudnúť stojany na 

bicykle a kolobežky. Toto bude musieť byť investícia obce. 

Petronela: Veľkým projektom je plánované zateplenie školy, kde by mala byť aj 



rekuperácia.. Keď nám ho schvália, k realizácii príde s najväčšou pravdepodobnosťou v 

rokoch 2026 – 2027. Preberali sme aj nutnosť riešenia stupačiek v budúcnosti.  

Komisia školstva, športu a kultúry berie na vedomie. 

K bodu 6. Investície materská škola – plán na rok 2025 

Barbora Liptáková: Predstavila členom komisie plán investícii a doplnila informáciu 

o rozširovaní jedálne v elokovanom pracovisku na Boroch v réžii mestskej časti. Jedáleň 

je nepostačujúca, okrem toho sa v nej nedá vetrať. Jedáleň sa bude rozširovať v letných 

mesiacoch.  

 

Komisia školstva, športu a kultúry berie na vedomie. 

K bodu  7. Spolupráce mestskej časti so školskými zariadeniami, športovými 

klubmi, kultúrnymi podujatiami 

Petronela Klačanská: Tento bod je informatívnym materiálom na to, aby sme mali 

predstavu o tom, koho pravidelne a aktívne zapájame do diania v mestskej časti. 

 

Komisia školstva, športu a kultúry berie na vedomie. 

K bodu 8. Rôzne  

Petronela Klačanská: Vyzvala členov aby zdieľali svoje nápady, návrhy či pripomienky. 

 

Komisia berie na vedomie 

 

9. Záver 

Petronela Klačanská: Poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie. 

Zapísala: Marína Gorghetto 

Revidovala: Petronela Klačanská 



 


